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PROTOKÓŁ
z obrad XLV Sesji Rady Gminy Sorkwity

z dnia 28 listopada 2022r.

Nagranie z XLV sesji dostępne jest pod dresem: https://gminasorkwity.sesja.pl

Początek posiedzenia godz.900.
Zakończenie obrad godz.1040
Obecnych radnych 14 radnych
Nieobecnych: --- 1 radny ( J.Gałka)
Podjęto uchwały od Nr XLV/317/2022 do Nr XLV/324/2022

Porządek posiedzenia.
Dot. pkt. 1 Otwarcie sesji.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta otworzyład XLV sesję Rady Gminy Sorkwity.
Ustawowy skład Rady Gminy Sorkwity wynosi 15 radnych. Stwierdził, że w sesji uczestniczy
14 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne uchwały.

Dot. pkt.2 Zgłaszanie wniosków o zmianę w porządku obrad.

1. Otwarcie sesji i ogłoszenie porządku obrad.
2. Zgłaszanie wniosków o zmianę w porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XLIV sesji.
4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmiany uchwały nr XXXV/250/2021z dnia 23 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia WPF Gminy Sorkwity na
lata 2022-2032.

b) zmiany budżetu Gminy Sorkwity na 2022r. uchwalonego uchwałą Nr XXXV/251/2021 z dnia 23 grudnia
2021r.

c) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.
d) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.
e) opłaty miejscowej.
f) określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Sorkwity na rok szkolny 2022/2023.
g) zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości

zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady
komunalne w kompostowniku przydomowym na terenie Gminy Sorkwity.

h) przyjęcia Programu Współpracy Gminy Sorkwity z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami
określonymi w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r o działalności pożytku publicznego
i o wolontariacie na 2023 rok.

5. Interpelacje i wnioski radnych.
6. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych.
7. Informacja Wójta Gminy o pracach Wójta w okresie między sesjami.
8. Sprawy różne.
9. Zamknięcie sesji.

Dot. pkt. 3 Przyjęcie protokołu z XLIV sesji

Przewodnicząca Rady Mariola Plichta - prosiła o zgłaszanie uwag do protokołu. Poinformowała, że protokół jest
dostępny w Biurze Rady. Ponadto protokoły z sesji znajdują się na stronie BIP Gminy Sorkwity.

Przewodnicząca Rady Gminy przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem protokołu z ostatniej sesji.

Głosowanie jawne:
Głosowało - 14 radnych;

„za” – 14 radnych.
„przeciw” – 0 radnych

„wstrzymał się „- 0 radnych
„nie oddanych” – 0 radnych
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Dot.pkt 4 Podjęcie uchwał w sprawie:

A - zmiana WPF....

Skarbnik Anna Łuciuk- niniejsza uchwała stanowi uaktualnienie wieloletniej prognozy finansowej do
potrzeb budżetu Gminy Sorkwity. W wieloletniej prognozie finansowej Gminy Sorkwity na lata 2022-
2032 dokonuje się zmian wynikających z uaktualnienia i dostosowania poszczególnych wielkości
budżetowych do zmian wprowadzonych w budżecie Gminy na 2022 rok, w tym wartości wynikające z
zaproponowanej Uchwały Gminy Sorkwity zmieniającej budżet w dniu 28 listopada 2022 roku:W
załączniku Nr 1 dokonuje się następujących zmian : zwiększa się dochody ogółem do wysokości
34 697 132,57 zł, w tym: zwiększa się dochody bieżące do wysokości 32 153 272,57 zł; dochody
majątkowe bez zmian 2 543 860,00 zł: zwiększa się wydatki ogółem do kwoty
35 097 132,57 zł, w tym: zwiększa się wydatki bieżące do wysokości 29 864 713,97 zł;zmniejsza
się wydatki majątkowe do wysokości 5 232 418,60 zł.Zmiany dochodów i wydatków podyktowane są
przede wszystkim decyzjami Wojewody Warmińsko-Mazurskiego na zmniejszenie lub zwiększenie
dotacji celowych na realizację zadań zleconych lub dofinansowanie realizacji zadań własnych.
Wzrost dochodów i wydatków bieżących spowodowany jest zwiększeniem dochodów i wydatków z
tytułu wprowadzenia do planu dochodów , jak i wydatków kwoty 242 000,00 zł z tytułu preferencyjnej
sprzedaży węgla dla mieszkańców na podstawie ustawy z dnia 27 października 2022r.o zakupie
preferencyjnym paliwa stałego dla gospodarstw domowych (Dz.U.z 2022r. , poz. 2236). Pozostałe
zmiany wynikają z analizy wykonania dochodów i wydatków za 2022r. w stosunku do planu
2022r.W wyniku zmian w planie dochodów i wydatków planowany deficyt w
kwocie 400 000,00nie ulega zmianie. W załączniku Nr 1 Wieloletnia Prognoza Finansowa zmianie nie
wprowadza się istotnych zmian poza zmianami dochodów i wydatków.W załączniku Nr 2 Wykaz
przedsięwzięć do WPF dodano zadanie pn. "Zakup preferencyjny paliwa stałego dla gospodarstw
domowych.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła komisje o opinie w sprawie uchwały:
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji,
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały .

Głosowanie jawne:

Głosowało - 14 radnych;
„za” - 14 radnych.

„przeciw” – 0 radnych
„wstrzymał się” - 0 radnych
„nie oddanych” – 0 radnych

Uchwała została podjęta.

b- zmiany budżetu…

Skarbnik Anna Łuciuk- poinformowała o zmianach w budżecie , który będzie przedstawił się następująco:
Budżet Gminy po zmianach wynosi: - dochody: 34.697.132,57 zł w tym: dochody bieżące 32.153.272,57 zł
dochody majątkowe : 2.543.860,00 zł. Wydatki 35.097.132,57 zł w tym : wydatki bieżące 29.864.713,97 zł wydatki
majątkowe: 5.232.418,60 zł Deficyt budżetu gminy w wysokości 400.000,00 zł zostanie pokryty przychodami z :
wolnych środków jako nadwyżki wolnych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających

z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi

zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach w kwocie 400.000,00 zł .

Ustala się dochody w kwocie 70 000,00 zł z tytułu wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz

dochody z wpływu części opłaty za zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych w obrocie hurtowym w kwocie

26 011,05 zł .Ustala się wydatki w kwocie 91.011,05 zł na realizację zadań określonych w gminnym

programie profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz wydatki w kwocie 5.000,00 zł na

realizację zadań określonych w gminnym programie przeciwdziałania narkomanii.
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Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła komisje o opinie w sprawie uchwały:
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji,
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały .

Głosowanie jawne:

Głosowało - 14 radnych;
„za” - 14 radnych.

„przeciw” - 0 radnych
„wstrzymał się” - 0 radnych
„nie oddanych” – 0 radnych

Uchwała została podjęta.

c- określenia stawek podatku od nieruchomości

Ustawa o podatkach i opłatach lokalnych nadała radom gmin uprawnienia do określenia wysokości stawek podatku od
nieruchomości. Stawki określone przez radę nie mogą przekroczyć stawek maksymalnych ustalonych ww. ustawąGórne
granice stawek kwotowych obowiązujące w danym roku podatkowym ulegają corocznie zmianie na następny rok
podatkowy w stopniu odpowiadającym wskaźnikowi cen towarów i usług konsumpcyjnych w okresie pierwszego
półrocza roku, w którym stawki ulegają zmianie, w stosunku do analogicznego okresu roku poprzedniego. W tym roku,
zgodnie z komunikatem Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 15 lipca 2022 r.wskaźnik cen towarów i usług
konsumpcyjnych w I półroczu 2022 r. w stosunku do I półrocza 2021 r. wzrósł o 11,8 proc. W związku z powyższym
stawki maksymalne zgodnie z obwieszczeniem Ministra Finansów z dnia 28 lipca 2022 r. w sprawie górnych stawek
kwotowych podatków i opłat lokalnych na 2023 r. dla poszczególnych przedmiotów opodatkowania na 2023 r. zostały
podwyższone o ten wskaźnik. Proponowane w uchwale stawki podatku od nieruchomości na obszarze gminy Sorkwity
są wyższe w stosunku do 2022 r. o wskaźnik cen towarów i usług konsumpcyjnych. Znowelizowane stawki podatków
od nieruchomości, mimo wzrostu, nie przekroczą górnych granic stawek kwotowych podatków określonych przez
Ministra Finansów. Mając na uwadze fakt, że wpływy z podatków i opłat lokalnych stanowią ważne źródło
zabezpieczenia realizacji podstawowych zadań własnych gminy, zaproponowana regulacja stawek podatkowych jest
konieczna i uzasadniona. Ma zapewnić Gminie zrównoważony rozwój ekonomiczny w kontekście kryzysu
gospodarczego, którego doświadcza cały kraj. W minimalnym zakresie uwzględnia rosnące zapotrzebowanie na środki
budżetowe w związku z obecną sytuacją gospodarczą, umożliwiając realizację tych zadań. Niepodwyższenie stawek
podatków generowałoby wysokie skutki obniżenia dochodów gminy. Skutki obniżenia górnych stawek podatków
za 2022 rok wyniosły 526.403,00 zł (wyliczone na dzień 30.09.2022 r.)
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła komisje o opinie w sprawie uchwały:
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji,
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały .

Głosowanie jawne:

Głosowało - 14 radnych;
„za” - 14 radnych.

„przeciw” – 0 radnych
„wstrzymał się” - 0 radnych
„nie oddanych” – 0 radnych

Uchwała została podjęta.
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D-Określenia stawek podatku od środków transportowych

Na podstawie ustawy o podatkach i opłatach lokalnych Rada Gminy w określa drodze uchwały wysokość stawek

podatku od środków transportowych, z tym, że roczna stawka podatku od jednego środka transportowego nie może

przekroczyć stawek określonych dla poszczególnych rodzajów środków transportu określonych w art. 10 ust. 1 ustawy.

Minister właściwy do spraw finansów publicznych ogłasza, w drodze obwieszczenia, w Dzienniku Urzędowym

Rzeczypospolitej Polskiej „Monitor Polski”, górne granice stawek kwotowych na każdy rok podatkowy. Górne granice

stawek kwotowych obowiązujące w danym roku podatkowym ulegają corocznie zmianie na następny rok podatkowy w

stopniu odpowiadającym wskaźnikowi cen towarów i usług konsumpcyjnych w okresie pierwszego półrocza roku, w

którym stawki ulegają zmianie, w stosunku do analogicznego okresu roku poprzedniego, zaokrąglając je w górę do

pełnych groszy.Natomiast stawki minimalne ulegają przeliczeniu na następny rok podatkowy zgodnie z procentowym

wskaźnikiem kursu euro na pierwszy dzień roboczy października danego roku w stosunku do kursu euro w roku

poprzedzającym dany rok podatkowy- w przypadku, gdy wskaźnik ten jest równy lub wyższy niż 5%. Wysokość

stawek obowiązujących na terenie gminy ustala w drodze uchwały rada gminy, mając na względzie zarówno górne

granice stawek, jak i stawki minimalne wynikające z ustawy. Wobec powyższego zaproponowano wzrost stawek

podatku od środków transportowych o 13 % w stosunku do roku poprzedniego. Proponowane stawki mieszczą się w

granicach ustawowej stawki minimalnej i ustawowej stawki górnej podatku od środków transportowych

obowiązujących w 2023 roku.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła komisje o opinie w sprawie uchwały:
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji,
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały .

Głosowanie jawne:

Głosowało - 14 radnych;
„za” - 13 radnych.

„przeciw” – 0 radnych
„wstrzymał się” - 0 radnych
„nie oddanych” – 1 radnych

Uchwała została podjęta.

E- Opłaty miejscowej

Rada ustaliła wykaz miejscowości w których pobierana jest opłata miejscowa- uchwała nr XXII/112/2008 z dnia
14.11.2008r. Zgodnie z ustawą o podatkach i opłatach lokalnych Rada Gminy określa zasady ustalania i poboru oraz
terminy płatności i wysokość stawek opłaty określonej w ustawie z tym ,że stawka opłaty miejscowej nie może
przekroczyć aktualnie 2,80 zł. Obecnie proponowana jest stawka 2,80, która wzrasta o 0,30 zł.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła komisje o opinie w sprawie uchwały:
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji,
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały .
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Głosowanie jawne:

Głosowało - 14 radnych;
„za” - 14 radnych.

„przeciw” – 0 radnych
„wstrzymał się” - 0 radnych
„nie oddanych” – 0 radnych

Uchwała została podjęta.

F- Określenia średniej ceny jednostek paliwa ...

Na podstawie art. 39 ust. 4 ustawy Prawo Oświatowe obowiązkiem gminy jest zapewnienie bezpłatnego transportu
uczniów z niepełnosprawnościami oraz z orzeczeniem o potrzebie kształcenia specjalnego, realizujących obowiązek
szkolny lub obowiązek nauki, do najbliższej szkoły oraz ośrodka rewalidacyjno- wychowawczego a także zapewnienia
opieki podczas tego przewozu. Zadanie to może być realizowane poprzez zorganizowanie transportu własnego przez
gminę lub dowożenie ucznia przez rodziców/ opiekunów na podstawie umowy zawartej pomiędzy wójtem i rodzicami/
opiekunami dziecka. Sposób rozliczenia określa znowelizowany art. 39a Prawa Oświatowego, t. j. na podstawie wzoru,
którego stałą jest stawka za 1 km przebiegu pojazdu, przy czym nie może ona być wyższa niż określona w
Rozporządzeniu Ministra Infrastruktury z dnia 25 marca 2002 r. w sprawie warunków ustalenia praz sposobu
dokonywania zwrotu kosztów używania do celów służbowych samochodów osobowych, motocykli i motorowerów
niebędących własnością pracodawcy

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła komisje o opinie w sprawie uchwały:
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji,
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały .

Głosowanie jawne:

Głosowało - 14 radnych;
„za” - 14 radnych.

„przeciw” – 0 radnych
„wstrzymał się” - 0 radnych
„nie oddanych” – 0 radnych

Uchwała została podjęta.

G- Zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie...

Zróżnicowanie wysokości opłat z podziałem na nieruchomości jednorodzinne i wielorodzinne wynika z faktu innej
specyfikacji odpadów powstających na tych nieruchomościach tj. w zabudowie wielorodzinnej odpady bio stanowią
jedynie resztki kuchenne natomiast w zabudowie jednorodzinnej frakcję bio w znacznej mierze stanowią także
odpady zielone pochodzące z ogródków przydomowych
np. skoszona trawa czy liście, co generuje dodatkowe koszty odbioru i zagospodarowania tej frakcji odpadów.
Oszacowanie wysokości zwolnienia z części opłaty dla właścicieli nieprzewartościowywanych budynkami
mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady w kompostowniku przydomowym zgodnie z art. 6k ust. 4a
ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach kalkulacja stawki przedstawia się następująco: Założono, że do
odbioru mogłoby trafić 34 tony odpadów biodegradowalnych: ( odpady kompostowane zadeklarowane w
kompostowniku około 13 ton oraz 21 ton zebranych i odebranych do 31.10.2022r. )
3256 - ilość osób zadeklarowanych z nieruchomości zamieszkałych
756,00 złotych - stawka brutto za 1 Mg zagospodarowania odpadów biodegradowalnych 2022r.
450,85 złotych - stawka brutto za 1 Mg odbioru i transportu odpadów biodegradowalnych 2022r.
34 Mg : 3256 ( liczba osób z deklaracji zamieszkałych ) = 0,010 Mg /mieszkańca/rok
Cena za 1 Mg zagospodarowania i odbioru i transportu odpadów biodegradowalnych ( 756,00 + 450,85) 1 206,85
złotych brutto
0,010 Mg /mieszkańca/rok x 1 206,85 ( cena za tonę) = 12,07 /12 m-cy = 1,00 złotych
Przyjmuje się zwolnienie z części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości
zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne
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w kompostowniku przydomowym w wysokości 1 złotych miesięcznie od osoby.
Stawka opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w 2022r. - 27,00 złotych
Wysokość zwolnienia w przypadku kompostowania bioodpadów – 1 zł/mieszkańca/miesiąc zakładając, że 50%
mieszkańców będzie kompostowało bioodpady, przy ogólnej liczbie mieszkańców 3256 wpływy z tytułu opłaty za
gospodarowanie odpadami komunalnymi będą się kształtowały następująco:
(1628 * 27,00 zł) + ( 1628 * 26,00 zł) = 86 284,00 wpływy miesięczne
86 284,00 * 12 m-cy = 1 035 408,00 zł wpływy roczne
W związku z powyższym w celu obniżenia ilości odpadów bio trafiających do gminnego systemu dzięki
zagospodarowaniu odpadów bio „u źródła” poprzez ich kompostowanie w kompostownikach przydomowych
nieruchomości jednorodzinne wyposażone w przydomowy kompostownik mogą skorzystać ze zniżki w opłacie za
gospodarowanie odpadami komunalnymi w kwocie 1,00 złotych.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła komisje o opinie w sprawie uchwały:
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji,
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały .

Głosowanie jawne:

Głosowało - 14 radnych;
„za” - 14 radnych.

„przeciw” – 0 radnych
„wstrzymał się” - 0 radnych
„nie oddanych” – 0 radnych

H- Przyjęcia Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi...

Podjęcie niniejszej uchwały związane jest z realizacją zapisu art. 5a ust. 1 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, nakładającego na organ stanowiący jednostki samorządu
terytorialnego, po konsultacjach z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ww.
ustawy, obowiązek uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy z organizacjami pozarządowymi oraz
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ww. ustawy. Roczny program współpracy jest uchwalany do dnia 30
listopada roku poprzedzającego okres obowiązywania programu. Przedkładany pod obrady Rady Gminy Sorkwity
ProgramWspółpracy Gminy Sorkwity z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3
ustawyo działalności pożytku publicznego i o wolontariacie został poddany konsultacjom społecznym na podstawie
Ogłoszenia Wójta Gminy Sorkwity z dnia 27 września 2022 r. Program ma na celu lepsze wykonywanie zadań
własnych Gminy Sorkwity poprzez zwiększenie skuteczności i efektywności działań związanych z realizacją zadań
publicznych.Uchwała reguluje współpracę Gminy Sorkwity z organizacjami pozarządowymi i podmiotami
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie,
określając jej zakres oraz formy.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła komisje o opinie w sprawie uchwały:
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji,
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały .

Głosowanie jawne:

Głosowało - 14 radnych;
„za” - 13 radnych.

„przeciw” – 0 radnych
„wstrzymał się” - 0 radnych
„nie oddanych” – 1 radny
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Dot.pkt.5 Interpelacje i wnioski radnych.

M.Plichta- zgłosiła prośbę aby GOK udostępnił dla Sołectwa Sorkwity pomieszczenie z zapleczem kuchennym w
budynku GOKu , ponieważ nie maja gdzie trzymać swoich sołeckich rzeczy.

Ad.6 Odpowiedzi na wnioski i interpelacje

Dyrektor GOK W.Gniady- odpowiedział, że robi problemu. Sale w GOKu są zagospodarowane ale jakieś rozwiązanie
się znajdzie.

Dot.pkt .7 Informacja Wójta Gminy o pracachWójta w okresie między sesjami

Od ostatniej sesji na której została przedstawiana informacja wójta wydano 9 zarządzeń i przygotowano 8 projektów
uchwał.

Kolejno Wójt uczestniczył w:

3.11- walnym zgromadzeniu ZGOK w Olsztynie
4.11- spotkaniu z przedstawicielami Edukatora z Łomży
7.11- przekazaniu placu budowy dla firmy, która przeprowadzi termomodernizację SP wWarpunach
8.11-odbiór boiska wielofunkcyjnego w Sorkwitach
9.11- pasowaniu pierwszoklasistów w SP w Sorkwitach
10.11- obchodach święta niepodległości w SP w Sorkwitach oraz objeździe dróg gminnych
11.11- obchodach święta niepodległości w wykonaniu przedszkolaków z przedszkola Słoneczko w GOK
12.11- otwarciu boiska wielofunkcyjnego w Sorkwitach
21.11- spotkaniu u Wojewody w sprawie dystrybucji węgla
25.11- spotkaniu wojtów, Burmistrzów w Mrągowie w sprawie dalszego funkcjonowania schroniska w Bagiennicach
27.11- imprezie charytatywnej w SP w Choszczewie pn.” przez żołądek do pieca”.

Dot.pkt 8 Sprawy różne

Wójt Józef Maciejewski wyjasnił sprawę przystanku w miejscowości Gizewo opisywaną na portalach
społecznościowych.

Dot.pkt.9 Zamknięcie sesji

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta zamykam XLV Sesję Rady Gminy Sorkwity.

Protokół sporządziła:
Magdalena Krawczyk

Przewodnicząca Rady Gminy
Mariola Plichta


